
 
 

 

 

z 6.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom,                     

konaného dňa 26.08.2015 na obecnom úrade v Tepličke nad Váhom 

 

 

 

Prítomní: starosta obce, zástupca starostu obce, prednostka obecného úradu, poslanci 

obecného zastupiteľstva, zapisovateľka a hostia (pozri prezenčná listina).  Zasadnutie sa 

začalo o 16:00 hod. Poslanec Ing. Štefan Moravčík odišiel  o 17:10 hod. Ospravedlnili sa 

poslanci Štefan Smrekovský, Ing. Anton Zvarík a  hlavná kontrolórka obce, Ing. Eva Milová. 

 

Bod č. 1 – Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 

Ing. Viliam Mrázik. Privítal prítomných poslancov a hostí. 

Na otvorení zasadnutia bolo prítomných 7 poslancov, z celkového počtu 9 poslancov.  

 

Starosta obce predniesol návrh programu OZ: 

             

1. Otvorenie – schválenie programu zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa zápisnice 

3. Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička nad Váhom 

konaného dňa 24.6.2015 

4. Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2015 

5. Protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu Obce Teplička nad Váhom 

č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území obce – 

prerokovanie 

6. Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva Teplička nad Váhom 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

10. Záver 

 

Po prednesení návrhu programu prebehlo hlasovanie. Za návrh programu hlasovali všetci 

prítomní poslanci. 

 

 

Bod č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Starosta  určil za členov návrhovej komisie  Mgr. Magdalénu Šeligovú a Ing. Annu 

Hudekovú. Za overovateľov  zápisnice  navrhol  Pavla Verčíka a Pavla Holešu. Za 

zapisovateľku určil zamestnankyňu obce Radku Mintálovú. 

K predloženému návrhu neboli pripomienky. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní 

poslanci. 

 



 

- 2 - 

 

 

Bod č. 3 – Plnenie uznesení z rokovania Obecného zastupiteľstva obce Teplička                 

nad Váhom konaného dňa 24.06.2015 

  

Zástupca starostu obce predniesol plnenie uznesení z OZ, konaného 24.06.2015. 

V uznesení č. 84/2015 OZ uložilo prednostke Ing. Beáte Kasajovej zabezpečiť sprehľadnenie 

výjazdu z ulice Na Prosnisko pokosením porastov brániacich vo výjazde. Prednostka 

informovala zastupiteľstvo, že vlastníkom uvedeného pozemku bolo doručené upozornenie 

a zároveň výzva na starostlivosť o pozemok. Vlastníci pozemku porasty vykosili. Úloha 

splnená. 

V uznesení č. 85/2015 OZ uložilo zástupcovi starostu p. Ľubošovi Mrázikovi doriešiť zlý stav 

ulice Poľnohospodárska. Zástupca informoval, že oslovil vybrané spoločnosti ohľadom 

vypracovania cenovej ponuky a zároveň aj návrhu riešenia. Nakoľko sa doteraz spoločnosti 

s ponukami a návrhmi neozvali, úloha ostáva v trvaní. 

V uznesení č. 86/2015 OZ uložilo prednostke obecného úradu zabezpečiť umiestnenie 

orientačných tabúľ v obci. Prednostka OcÚ informovala o tom, že prebieha prieskum 

možných dodávateľov, bola zaslaná výzva na predloženie cenovej ponuky, platobných 

a dodacích podmienok. Úloha zostáva v trvaní. 

 

 

Bod č. 4 – Návrh na zmenu rozpočtu na rok 2015 

 

Starosta dal slovo p. Mravcovej, ktorá predniesla návrh na zmenu rozpočtu na r. 2015 

rozpočtovým opatrením č. 9/2015 z 26.08.2015, t. j. zvýšenie rozpočtových príjmov 

a výdavkov vo výške 461 797,03 Eur, zvýšenie rozpočtových príjmov a výdavkov vo výške 

56 200,- Eur a čerpanie rezervného fondu obce vo výške 500 000,- Eur. Zmenu rozpočtu ZŠ 

s MŠ Teplička nad Váhom rozpočtovým opatrením č. 10/2015 zo dňa 26.08.2015, t. j. presun 

rozpočtových prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom celkové príjmy a výdavky 

sa nemenia -  zvýšenie rozpočtových príjmov a výdavkov vo výške 400 EUR.  

Starosta poďakoval za prednesenie návrhu a zároveň otvoril rozpravu. P. Verčík sa spýtal či 

sa bude navyšovať rozpočet OFK Teplička nad Váhom, nakoľko na poslednom zastupiteľstve 

sa rokovalo o navýšení  rozpočtu a v terajšom návrhu na zmenu sa táto položka nenachádza.  

Starosta uviedol, že OFK Teplička nad Váhom pracuje s rozpočtom, ktorý mu bol schválený 

na začiatku roka, k žiadnej zmene rozpočtu nedošlo. 

P. Holeša Pavol sa spýtal na položky oporný múr I. a oporný múr II. Starosta vysvetlil, že 

jeden oporný múr je vybudovaný zo strany ul. Školská, kde sa nachádzajú bytovky. Obec dala 

zamerať hranice pozemku a vybudovala múr v súlade so zameraním. Zároveň bude slúžiť aj 

ako oplotenie bytovky. Druhý múr bude vybudovaný najmä kvôli spevneniu svahu, ktorý sa 

nachádza pri ihrisku s umelou trávou.  

Starosta dal za návrh hlasovať a všetci poslanci vzali na vedomie a schválili zmenu rozpočtu 

rozpočtovým opatrením č. 9/2015 a 10/2015. 

 

Bod č. 5 – Protest prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu Obce Teplička nad 

Váhom č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku pohrebiska a domu smútku na území obce – 

prerokovanie 

  

Starosta dal slovo prednostke OcÚ, ktorá informovala poslancov o proteste prokurátora č. Pd 

150/15/5511 zo dňa 17.07.2015, ktoré bolo doručené na Obecný úrad Teplička nad Váhom 

dňa 21.07.2015 proti Všeobecne záväznému nariadeniu č. 5/2013 o prevádzkovom poriadku 

pohrebiska a domu smútku na území obce. Uviedla, že obec je povinná rozhodnúť do 30 dní 

od jeho doručenia a v prípade, že protestu prokurátora vyhovie obec je povinná najneskôr do 
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90 dní od doručenia protestu prokurátora, nezákonné nariadenie (VZN) zrušiť, prípadne 

nahradiť všeobecne záväzným právnym predpisom, ktorý bude v súlade so zákonom 

a ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi. 

Okresný prokurátor podľa § 22 ods. 2 písm. i/ Zák. č. 153/2001 Z.z. o prokuratúre navrhuje 

VZN č. 5/2013 zrušiť, lebo ním bolo porušené ust. § 4 ods. 3, písm. f/, g/, n/, § 6 ods. 1 Zák. 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a § 18 ods. 2 Zák. č. 131/2010 Z.z. o pohrebníctve. 

 

Obec posúdila dôvody protestu prokurátora a dospela k záveru, že protestu prokurátora je 

potrebné vyhovieť v zmysle zákona o prokuratúre. 

Starosta navrhol vyhovieť protestu prokurátora a predmetné VZN zrušiť najneskôr do 90 dní 

od jeho doručenia. Súčasne navrhol, aby Obec Teplička nad Váhom  schválila v obsahovo 

nezmenenej podobe prevádzkový poriadok pohrebiska a domu smútku na území obce ako 

samostatný právny akt novým všeobecne záväzným nariadením. 

Starosta dal hlasovať za vyhovenie protestu prokurátora a všetci boli za. 

 

 

Bod č. 6 – Harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva Teplička nad Váhom 

 

Starosta predniesol návrh na harmonogram zasadnutí Obecného zastupiteľstva Teplička nad 

Váhom nasledovne: 

14.10.2015 streda o 16:00 hod. 

11.11.2015 streda o 16:00 hod 

16.12.2015 streda o 16:00 hod. 

Starosta dal hlasovať. Za predložený návrh hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 

Bod č. 7 – Rôzne 

 

Člen komisie výstavby a územného plánovania Ing. arch. Maroš Mikulík predniesol 

pripomienky k Zmluve o uzavretí  budúcej zmluvy o odovzdaní a prevzatí objektov 

vyvolaných investícií na stavbe „ŽSR, dostavba zriaďovacej stanice Žilina – Teplička 

a nadväzujúcej železničnej infraštruktúry v uzle Žilina, číslo stavby A12084“, predmetom 

ktorej bude odovzdanie objektov vyvolaných investícií do majetku budúceho preberajúceho – 

obce Teplička  nad Váhom bezodplatne. 

Úloha: Starosta požiadal o zvolanie komisie výstavby a územného plánovania na obecnom 

úrade / za prítomnosti starostu obce/, za účelom prerokovania podmienok vyplývajúcich zo 

zmluvy. 

 

 

Bod č. 8 – Diskusia 

 

Starosta obce  predniesol ponuku – darovania hasičského auta Liaz spoločnosťou KIA Motors 

Slovakia s.r.o. obci. P. Štefan Tkáčik informoval o zorganizovaní  schôdze, na ktorej  

prediskutujú predložený návrh a oboznámi ho s rozhodnutím. 

Zástupca starostu upozornil na zlú dopravnú situáciu a predniesol požiadavku obyvateľov 

ulice A. Hlinku ohľadom umiestnenia retardéra. Taktiež opomenul žiadosť z minulosti 

ohľadom umiestnenia retardéda na ulici Záhradkárska. 

Úloha: Starosta poveril p. Ing. Moravčíka Štefana riešením umiestnenia retardérov na ulici 

Záhradkárska  a A. Hlinku. 
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Ing. Hudeková Anna upozornila na skutočnosť, že viacerí občania sa dopytovali ohľadom 

plánovanej cyklotrasy v lokalite Na Prosnisko popri potoku smerom na Bieliská. P. Zuščák 

ich informoval, že cyklotrasa pôjde cez ich pozemky, s čím ľudia nesúhlasia, nakoľko sa 

domnievajú že sa im znehodnotia pozemky.  

Starosta informoval, že cyklotrasa je v súlade s územným plánom, pozemky sa nachádzajú 

v ochrannom pásme potoka. V blízkej dobe obec plánuje zahájiť územné konanie, pri ktorom 

budú účastníkmi konania všetci majitelia dotknutých pozemkov a budú mať možnosť sa 

k návrhu vyjadriť. 

 

Mgr. Šeligová Magdaléna sa dopytovala, čo bude namiesto demontovanej betonárky pri 

lokalite Bieliská a zároveň dala podnet na vybudovanie parkoviska na danom mieste. Starosta 

informoval o stretnutí so zástupcami majiteľa pozemku – Váhostav a.s., ktorí zatiaľ nevedia 

ako pozemok využijú.   

 

P. Verčík Pavol sa dopytoval, či je stanovený termín dokončenia Detského parku pri 

bytovkách Na Prosniskách, nakoľko si všimol, že už začali práce. P. starosta informoval, že 

termín dokončenia prác je stanovený do 30.09.2015 a finančné vyúčtovanie do 31.10.2015. 

Termín ukončenia  záleží aj od klimatických podmienok alebo iných mimoriadnych prekážok. 

 

P. Holeša Pavol pochválil organizáciu obecných slávnosti a spoluprácu jednotlivých združení 

obce, ktoré sa zapojili. Počas obecných slávností natočil krátky zostrih účinkujúcich a okolia. 

Video je zverejnené na internetovej stránke obce. Poznamenal, že mal kritické ohlasy 

ohľadom každoročne sa opakujúcich kapiel. P. Verčík povedal, že kapely, ktoré sú 

pravidelnými účinkujúcimi sú z Tepličky. Každý rok však obec vyberie aj interpreta, ktorý 

pôsobí dlhoročne na hudobnej scéne. P Holeša pozitívne hodnotil koncert v kaštieli, ktorý bol 

spojený s prehliadkou kultúrnej pamiatky. Informoval  o Dni otvorených dverí v Detskom 

centre na Močiari, ktorý sa bude konať 30.08.2015. Pozvánky sú rozoslané aj v okolitých 

obciach. Zároveň poprosil o úpravu okolia, najmä prístupového chodníka, nakoľko je 

znečistený z dôvodu prác na Regulácii Dedinského potoka. Informoval o činnosti sociálnej 

komisie, konkrétne o Privítaní detí do života. Nakoľko bol malý počet narodených detí, 

uvítanie nebude raz za pol roka ako bývalo zvykom, ale len jeden krát a to v septembri 2015 

v Športklube. Taktiež spomenul seminár uskutočnený v pastoračnom centre, ktorý viedla 

Katarína Nogová pôsobiaca v Ukrajine o ťažkej sociálnej situácii v krajine. Mrzí ho, že bola 

malá účasť. OZ Rovnosť poskytlo finančnú pomoc prostredníctvom p. Nogovej. Zdôraznil, že 

občania majú mylné informácie o poskytovaní dotácie z rozpočtu obce ohľadom OFK 

Teplička nad Váhom. Dopytoval sa na termín dokončenia regulácie dedinského potoka. 

Starosta informoval, že termín bol posunutý, nakoľko sa dokončenie stavby predĺžilo kvôli 

prekládkam vodovodných a plynových rozvodov, ktoré neboli plánované. Predĺženie 

schválilo aj MŽP SR. Nakoľko nebola projektová dokumentácia vypracovaná na úrovni 

realizačného projektu, niektoré položky sa vôbec nerealizovali. Projekt nezahŕňal položky, 

ktoré sa museli realizovať navyše – ide o výdavky vzniknuté počas stavebných prác. 

 

p. Tkáčik Štefan – kritizoval článok, ktorý bol uverejnený v MZ Žilinské noviny v súvislosti s 

požiarom, ktorý vznikol dňa 12.08.2015 v lokalite Dubeň. Nie je stotožnený s vyjadrením, že 

požiar bol v Zástraní a  hasili ho žilinský hasiči. Uviedol, že oheň vznikol na Dubni  a pri 

zásahu obec použila svoje požiarne auto, minulo sa 24 litrov nafty a pomáhalo 17 

dobrovoľných hasičov.   

 

Ing. arch. Maroš Mikulík sa dopytoval na termín začatia výstavby Lávky pre cyklistov 

a peších z ulice Železničná. Starosta informoval, že investičné aj stavebné práva má 
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Vodohospodárska výstavba š.p. Bratislava. Keďže obec nemala vyspriadanú malú časť 

pozemkov pod lávku, investície presunuli do rozpočtu na rok 2016. Vysporiadanie pozemkov 

obec nemohla urýchliť, nakoľko v tom čase zomrela jedna z podielových vlastníkov 

pozemkov, ktorá bola občiankou  Českej republiky, muselo prebehnúť dedičské konanie 

a obec rokovala s novou dedičkou.  

Ďalej sa informoval  o možnosti zriadiť v obci útulok pre psy, nakoľko ho oslovil p. Martini 

Michal s vypracovaním projektu. Starosta informoval, že s p. Martinim už prebehlo rokovanie 

a nápad je veľmi zaujímavý. Uvažoval by aj o spojení so zriadením výcvikového 

kynologického areálu, ktorého návrh predniesli študenti v OZ č. 5/2015.  

 

Bod č. 12 – Uznesenie 

 

Bod č. 13 - Záver 

 

P. starosta poďakoval zamestnancom obecného úradu, združeniam a všetkým zložkám, ktoré 

sa podieľali na príprave a organizácii obecných slávností. Vyzdvihol rýchle zmobilizovanie 

a pomoc DHZ Teplička nad Váhom pri požiari. 

Zároveň poďakoval   prítomným   poslancom  a hosťom za účasť. Rokovanie  sa  ukončilo  

o 18. hodine 30. minúte.  

 

 

V Tepličke nad Váhom, dňa  26.08.2015 

 

Zapísala:      Radka Mintálová                      .................................................... 

                                                             

                                                                                      

Záznam overili: Pavol Verčík                                               ..................................................... 

                            

                           Pavol Holeša                                              ..................................................... 

                                                                                                                        

    

     Ing. Beáta Kasajová, prednostka obecného úradu  ..........................................                                                

 

 

 

 

                    .................................................... 

                                           Ing. Viliam Mrázik 

                                          starosta obce 

 


